
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego

na 83. posiedzeniu Senatu
w dniu 14 wrzeœnia 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Katarzyny Hall

Po wejœciu w ¿ycie nowej ustawy o systemie oœwiaty czêœæ samorz¹dów w ca³ej Polsce zdecydowa³a
siê na podjêcie uchwa³ dotycz¹cych podwy¿ek op³aty za miejsce w przedszkolu.

Pragnê zaznaczyæ, ¿e ¿aden przepis nowej ustawy o systemie oœwiaty nie obliguje samorz¹dów do
podwy¿ek op³at przedszkolnych. Warto dodaæ, ¿e na przyk³ad w Gdañsku rodzice dzieci w wieku przed-
szkolnym bêd¹ p³aciæ mniej za miejsce w przedszkolu. Jednak w du¿ej czêœci gmin op³ata ta zosta³a
podwy¿szona przy okazji zmiany ustawy.

W zwi¹zku z zaistnia³¹ sytuacj¹ zwracam siê do Pani Minister z proœb¹ o przeanalizowanie tego zaga-
dnienia.

Krzysztof Kwiatkowski




